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1 PvdA, 
Dhr. A. 
Muurlink

Pels Smart Mobility Er was een uitvoeringsprogramma smart 
mobility 2018-2019. Daar is in januari 2019 
een voortgangsrapportage van geweest. 

De agenda mobiliteit is in februari 2019 in de 
commissie MF besproken. En is de kapstok 
voor koersen en perspectieven met hun 
uitvoerende programma's zoals smart 
mobility, fiets etc. 

1. Waar is het uitvoeringsprogramma Smart 
mobility 2020-2021?

2. En is er of komt er een afrondingsverslag 
van het uitvoeringsprogramma Smart mobility 
2018-2019?

Antwoord vraag 1:

Aangezien in 2018 de voorbereidingen van de 
projecten samen met partners de benodigde tijd 
hebben gevergd, zijn deze studies, testen en pilots 
pas in de loop van 2018 en in 2019 gestart. Op 31 
oktober 2018 bent u bij het aanbieden van de 
eerste voortgangsrapportage 
Uitvoeringsprogramma 2018-2019 (kenmerk 
1132775/ 1132789) door ons geïnformeerd over 
onder andere de doorlooptijd van  het 
Uitvoeringsprogramma 2018-2019 . Daarin stond 
vermeld dat het huidige programma doorloopt  in 
2020. U kunt van ons dit jaar nadere voorstellen 
verwachten voor de periode 2021-2022.

Antwoord vraag 2:

Ja, medio zomer 2020 verwachten wij u deze 
voortgangsrapportage aan te bieden.

2 FvD, 
Dhr. J. 
Dessing

8g Pels Mobiliteit: 
Tussenrapport
age 
landschapsplan 
Stelling van 

1. Hoe wordt de zwaarte van elke 
gebiedsaanpassing gemeten?

Wij kunnen ons voorstellen dat er een soort 
puntensysteem in het leven wordt geroepen. 
Zo zal de ene aanpassing meer 

Antwoord vraag 1: 

De gebiedsaanpassingen worden afgemeten aan 
de hoofddoelstelling: het behouden, versterken en 
waar mogelijk herstellen van de uitzonderlijke 
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Amsterdam / 
Verbinding A8-
A9

opleveren/kosten dan de andere aanpassing. 
Ten voordele zal het wegnemen van vreemde 
elementen landschapspunten opleveren, 
evenals het opknappen van de 
Stellingsbouwwerken. De aanleg van de A8-
A9 zal juist landschapspunten kosten, welk 
getal dan weer kleiner zal worden naarmate 
de snelweg dieper wordt aangelegd.

2. Is hier een document van en in te zien door 
Statenleden?

3. Welk orgaan houdt deze balans van 
punten-voor en punten-tegen in de gaten?

4. Welk orgaan beslist uiteindelijk welke 
aanpassingen gemaakt gaan worden?

5. Is er over en weer contact met ICOMOS 
(UNESCO) over het break-even punt welke er 
uiteindelijk voor zorgt of de 
werelderfgoedstatus wel/niet behouden 
blijft?

Wij achten deze vragen de hoofdzaak van de 
belissingsprocessen waar het straks allemaal 

universele waarde van de Stelling van Amsterdam.  
Per aanpassing beantwoorden de experts van het 
consortium de vraag of deze aanpassing helpt om 
het doel te bereiken. Leidend bij de keuzes voor 
herstel- en versterkingsmaatregelen voor de 
Stelling van Amsterdam zijn onder andere:

1) de situatie in 1996, toen de Stelling van 
Amsterdam werelderfgoed werd;

2) de mate van aantasting van de unieke 
elementen van de Stelling van Amsterdam;

3) de leesbaarheid van het landschap;

4) de wijze waarop de A8-A9 wordt ingepast. 

Dat gebeurt niet met een soort puntensysteem. 
Wel door aanpassingen scherp af te zetten tegen 
de adviezen van ICOMOS en de conclusies uit het 
analyserapport. De adviezen van ICOMOS bieden 
handvatten voor mogelijke herstel- en 
verstekingsmaatregelen. Zo geeft ICOMOS in haar 
adviezen aan dat de ‘openheid van het landschap’ 
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om gaat. We zien graag de antwoorden 
tegemoet.

in dit deel van de Stelling van Amsterdam in gevaar 
is. Dit is eveneens verwerkt in het analyserapport.

Àntwoord vraag 2: 

Het consortium zal in haar rapportage over de 
voorgestelde maatregelen opnemen hoe haar 
experts tot deze keuze zijn gekomen. Het 
kwaliteitsteam geeft hierover een advies dat 
beschikbaar komt voor de Statenleden.

Àntwoord vraag 3: 

Opeenvolgend zullen de Minister van OCW, het 
college van Gedeputeerde Staten en Provinciale 
Staten de balans opmaken.

Na de voltooiing van het Landschapsplan buigt de 
minister zich over het plan en geeft vervolgens 
advies. Na dat advies leggen wij aan u een go/no 
go-besluit voor. Na een ‘go’ neemt vervolgens de 
minister van OCW een go/no go-besluit. Daarna zal 
de minister melding doen aan UNESCO hoe verder 
gegaan wordt met:
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1) de uitvoering van het Landschapsplan; 

2) welke maatregelen tot behoud en 
versterking van de Stelling van Amsterdam 
er getroffen gaan worden; 

3) hoe de wegverbinding A8-A9 ingepast gaat 
worden in het landschap. 

Wij hebben met de minister van OCW in april 2018 
afgesproken dat, op basis van het Landschapsplan 
en de daarin voorgestelde maatregelen voor de 
Stelling van Amsterdam, de minister vaststelt of bij 
de realisatie van de verbinding A8-A9 het behoud 
van de OUV van de Stelling van Amsterdam 
voldoende geborgd is. 

De minister heeft UNESCO in november 2018 
geïnformeerd over deze aanpak van het 
vervolgtraject via een Landschapsplan. De minister 
van OCW is namens de Staat der Nederlanden 
namelijk het aanspreekpunt voor UNESCO. 
Gedeputeerde Staten hebben zelf geen 
rechtstreeks contact met UNESCO.
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Àntwoord vraag 4: 

Provinciale Staten op basis van een go/no go 
voorgesteld besluit door Gedeputeerde Staten.

Àntwoord vraag 5: 

Tussentijds contact met ICOMOS is er niet. Pas na 
de formele melding van de Staat der Nederlanden 
zal er een formele reactie komen. Zie ook 
antwoord vraag 3. Het ministerie van OCW 
betrekken wij nauw bij het opstellen van het 
landschapsplan. Als extra waarborg voor de 
kwaliteit hebben wij een onafhankelijk 
kwaliteitsteam ingesteld, met daarin expertise op 
het gebied van werelderfgoed.

3 Groen-
Links, 
mw. N. 
van der 
Waart

5a Pels Mobiliteit: 
Derde 
actualisering 
PMI 2019-2025

Vragen bij 5a, derde actualisering PMI

f. Trajectbeandering N240c

Na groot onderhoud begon de weg te 
scheuren. Dit is gemonitord, nu moeten 
herstelwerkzaamheden plaatsvinden.

Antwoorden vraag 1:

Door 2 onafhankelijke bureaus zijn onderzoeken 
uitgevoerd naar de oorzaak van de schade.  De 
provincie ging er, op basis van de 
inspectiegegevens, van uit dat de restlevensduur 
van de ondergrond 20 jaar was. Uit nader 
onderzoek bleek echter dat  de ondergrond 
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1. Is behalve monitoring ook een evaluatie 
uitgevoerd om te weten hoe dit kon gebeuren 
en hoe dit in de toekomst wordt voorkomen?

2. hoe is de verdeling van de kosten tussen 
aannemer en provincie tot stand gekomen?

 j. N525-05 reconstructie kruispunt N525- 
Westerheid / Oude Postweg

Er wordt vermeld dat het kruispunt 
verkeersveiliger wordt ingericht, dit is nodig 
omdat veel fietsers geen gebruik maken van 
de aanwezige fietstunnel.

3. Waarom maken veel fietsers geen gebruik 
van de fietstunnel? Is dit onderzocht?

onstabiel was, waardoor de restlevensduur niet 20 
jaar was.  Na aanleg van de weg was de 
verwachting dat de wegconstructie tot rust zou 
komen en geheel stabiel zou worden. 

Antwoord vraag 2:

De constructie begon na verloop van tijd toch te 
scheuren waarna monitoring is opgestart. De 
aannemer is aangesproken op de 
garantievoorwaarden. Dit heeft, op basis van 
gedane onderzoeken en wederzijdse 
risicoverantwoordelijkheid, geleid tot een 
kostenverdeling tussen partijen voor het herstel.

Antwoord vraag 3:

De toeleidende fietspaden naar de tunnel liggen 
verscholen tussen de bomen, waardoor de tunnel 
niet goed zichtbaar is en fietsers moeten omrijden 
om gebruik van de tunnel te maken. Daarnaast is 
de helling van het fietspad aan de westzijde (zijde 
‘La Place’) haaks omgebogen en te steil. Mede 
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daarom is besloten een verkeersveilige 
gelijkvloerse oplossing te realiseren. 

Tevens is er onderzoek gedaan om het toeleidende 
fietspad te strekken, maar hiervoor moet het 
aardkundig monument worden aangetast. Een 
ontheffing wordt alleen afgegeven als er sprake is 
van een zwaarwegend maatschappelijk belang, 
waarbij het van belang is of er alternatieven zijn. 
Aangezien met de komst van de LARGAS een 
verkeersveilig alternatief aanwezig is, hebben GS in 
2018 besloten het strekken van het toeleidende 
fietspad niet uit te voeren. 

Mede op verzoek van de gemeente Laren en het 
GNR om dit besluit te heroverwegen, wordt 
momenteel onderzocht op welke wijze het 
toeleidende fietspad alsnog kan worden gestrekt 
met zo min mogelijk aantasting van het aardkundig 
monument.  Daarnaast wordt de LARGAS-oplossing 
na 1 jaar gebruik geëvalueerd.
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6b Pels Mobiliteitsplan 
Formule 1 Opmerking: We missen de kaarten, hier 

wordt vaak naar verwezen, de grote kaart 
biedt wat helderheid, maar duidelijke 
themakaarten zoals voor de 
calamiteitenroutes ontbreken, evenals de 
uitsnede van Zandvoort zelf ontbreken.

De kaart is apart opgeslagen bij de technische 
beantwoording. Ze zijn ook te vinden op 
https://www.zandvoort.nl/formule1/documenten
/

4 CDA, 
mw. C. 
Kuiper

5a Pels PMI 1. In het PMI is onder punt 4 de 
Bereikbaarheid Haarlemmermeer- 
Bollenstreek genoemd en het feit dat er € 79 
milj. is gehaald uit de reserves voor dit 
project.

Vragen:

a. Welke middelen zijn er nog wel 
beschikbaar voor dit project en 
waarvoor? Graag specifiek  voor de 
optimalisering (verdubbeling) van de 
Nieuwe Bennebroekerweg en de 
modaliteit fiets;

b. Hoeveel krediet is er inmiddels 
beschikbaar gesteld voor dit project?

c. Zijn er middelen beschikbaar voor 
nieuwe verbindingen over c.q. onder 
de Ringvaart?

Antwoord vraag 1:

a. Voor dit project resteert € 55 mio. Dit 
betreft € 21 mio FES-gelden 
(aardgasbaten), die onder voorwaarden 
beschikbaar zijn voor de gemeente 
Haarlemmermeer. In het PMI 
(kapitaallastenbudget) wordt rekening 
gehouden met € 34 mio. Voor zowel de 
reserves als het resterende budget geldt 
dat er nog geen nadere toedeling heeft 
plaatsgevonden aan onderdelen. Dat is een 
aangelegenheid, die in de 
planuitwerkingsfase aan de orde moet 
komen en daartoe is nog niet overgegaan. 

https://www.zandvoort.nl/formule1/documenten/
https://www.zandvoort.nl/formule1/documenten/
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d. Welk onderdeel van het 
oorspronkelijke pakket 
Duinpolderweg is door het weghalen 
van de € 79 milj. (nu) niet meer 
realiseerbaar?

e. Hoeveel krediet is er inmiddels 
beschikbaar gesteld voor dit project 
en kunnen wij een te nemen 
kredietbesluit verwachten voor het 
o.a. doorlopen van benodigde 
ruimtelijke procedures.

b. In 2018 is een krediet aangevraagd van € 
4,8 miljoen. Dit krediet wordt in NH 
geactiveerd (afschrijving 25 jaar) en gedekt 
door PNH, PZH en VRA: ieder voor € 1,6 
miljoen. Het gaat om voorbereidingskosten 
van de planuitwerking. Een kredietbesluit 
voor de investeringen is onderdeel van de 
planuitwerkingsfase.

c. In aanvulling op het antwoord bij a. het 
volgende: in het oorspronkelijke 
totaalpakket Duinpolderweg is rekening 
gehouden met 2 wegpassages over de 
Ringvaart (bij Zwaanshoek en Lisserbroek). 
De uitname uit de reserves van € 79 mio 
heeft gevolgen voor de realiseerbaarheid 
van het oorspronkelijke pakket. Met de 
betrokken partijen worden momenteel 
gesprekken gevoerd hoe met deze 
ontstane situatie om te gaan. De 
verwachting is dat hierover in maart meer 
duidelijkheid komt.
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6c 24-uurs 
centrale 
bediening 

Door GS is op 26 november de 
Uitvoeringsagenda Verkeersveiligheid 
vastgesteld. 

2. Hoe verhoudt zich dit met het PMI ? Wordt 
over de realisatie van deze uitvoeringsagenda 
separaat gerapporteerd of zijn de 
maatregelen die hieruit voortvloeien alleen 
terug te vinden in het PMI dan wel het PMO?

3. Aangegeven is dat er gefaseerd tot eind 
2022 32 kunstwerken worden gekoppeld aan 
de bediencentrale. Hiermee zou tussen de 
50% en 65% van de capaciteit van de 
bediencentrale worden benut. 

d. Zie de antwoorden bij a. en c.

e. Zie de antwoorden bij a. en b.

Antwoord vraag 2:

In de uitvoeringsagenda verkeersveiligheid wordt 
ingegaan op de begrote kosten die worden 
gemaakt vanuit onze regisseursrol. Vanuit onze rol 
als regisseur initieert de provincie maatregelen en 
organiseert zij de regionale governance rondom de 
implementatie van het Strategisch Plan 
Verkeersveiligheid 2030, om diverse partijen op 
regionaal niveau samen te brengen. Onze 
wegbeheerders rol in relatie tot verkeersveiligheid 
is expliciet buiten deze uitvoeringsagenda 
gehouden aangezien dit vorm krijgt binnen het PMI 
en PMO. Meer informatie over onze rol als 
regisseur is te vinden in de vastgestelde Opgave 
Verkeersveiligheid Noord-Holland 2030, tevens 
bijgevoegd op 26 november 2019.
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8g

Tussenrapport
age 
landschapsplan 
Stelling van 
Amsterdam/ve
rbinding A8-A9

Vraag: hoeveel kunstwerken zouden verder 
nog in aanmerking komen voor aansluiting op 
de bediencentrale en tot welke capaciteit van 
de bediencentrale? Is hiervoor een tijdpad 
opgesteld?

4. GS heeft in november besloten om een 
bedrag van € 1.9 milj. extra 
voorbereidingsbudget beschikbaar te stellen 
voor de uitvoering van aanvullend onderzoek 
voor het project Verbinding A8-A9. Er wordt 
o.a. gekeken of het mogelijk is om de weg 
verdiept of in de tunnel aan te leggen en 
welke koppelkansen er mogelijk zijn. In de 
tussenrapportage van 28 januari 2020 staat 
hierover niets vermeld noch wordt dit 
benoemd in de brief van GS aan PS. Hoe 
verhoudt zich de uitbreiding van het 
onderzoek en de tussenrapportage en de 
daarop gebaseerde vervolgacties?

Antwoord vraag 3:

Technisch gezien kunnen op de bediencentrale 100 
kunstwerken (bruggen en sluizen) worden 
aangesloten. De capaciteit van de bediencentrale 
worden maximaal benut, wanneer 24 kunstwerken 
tegelijk worden bediend vanuit de bediencentrale. 
In de praktijk zal dat niet veel voorkomen gezien de 
trajectgewijze bediening. Door de blauwe golf 
kunnen konvooivaart worden gestimuleerd 
waardoor de bruggen minder worden bediend.

Antwoord vraag 4:

De tussenrapportage is een bouwsteen voor het 
landschapsplan. De analyses van het landschap, de 
Stelling van Amsterdam en de adviezen van 
ICOMOS vormen de basis voor de keuzes die straks 
in het ontwerp van de A8-A9 worden gemaakt,

Zoals in onze brief van november 2019 hebben wij 
aangegeven dat we ook een tunnel en verdiepte 
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8h

Verkenning 
duurzame 
mobiliteit 

5. Op pag. 11 van de verkenning wordt 
gewezen op het Programma duurzame 
infrastructuur. Wanneer is dit programma 
vastgesteld en hoe verhoudt zich dit met de 
RMP?

ligging onderzoeken. De resultaten van deze 
onderzoeken volgen op een later moment. In deze 
tussenrapportage zijn mogelijke koppelkansen in 
beeld gebracht. 

Antwoord vraag 5:

Het programma duurzame infrastructuur komt 
voort uit de Green Deal Duurzaam GWW die door 
Provincie Noord-Holland is ondertekend. De inzet 
van de provincie met dit programma is de eigen 
bijdrage van Provincie Noord-Holland aan het 
Klimaatakkoord en draagt bij aan het RMP. 

Provincie Noord-Holland is eigenaar en 
opdrachtgever van de infrastructuur. Door deze te 
verduurzamen wordt een bijdrage geleverd aan 
het klimaatakkoord. Andere bijdragen zijn de eigen 
organisatie inclusief de eigen gebouwen en 
terreinen en de OV concessies.

Daarnaast heeft de provincie een rol in de 
realisatie van het klimaatakkoord op het eigen 
grondgebied. Daarvan is de provincie geen 
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eigenaar en geen opdrachtgever. Het programma 
duurzame infrastructuur is ambtelijk vastgesteld.

5 VVD, 
mw. van 
Geffen

5a PMI PMI

  

N239 tussen A7 en kruispunt N239 – N240, 
zie de foto: klopt het dat dit stuk weg niet in 
de planning zit?

  

Antwoord: Klopt, dit stuk weg staat nog niet in de 
planning. Na de verbreding van dit stuk weg is er 
schade ontstaan. Deze schade wordt onderzocht 
en gemonitord. Op basis van de uitkomsten wordt 
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N240-12 Trajectbenadering N240c, gedeelte 
N239-N307, gemeente Medemblik
Is hierin meegenomen de rotonde bij Zwaag 
op de N239 naar de N307 waar in spitstijd 
lange rijen staan?

een herstelmaatregel bepaalt en het werk 
ingepland.

Antwoord: Nee, dit is niet meegenomen in deze 
kredietaanvraag. De huidige kredietaanvraag is 
alleen de bijdrage uit het PMI aan de 
herstelwerkzaamheden van de opgetreden 
scheurvorming op het traject. 

De rotonde op het kruispunt N240-Marktweg bij 
Zwaagdijk kwam destijds ook niet als knelpunt naar 
voren in de trajectstudie, die in 2012 is afgerond.
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N240-14 Trajectbenadering N240b, gedeelte 
A7-Medemblik, gemeente Hollands Kroon 
Zijn hierin meegenomen de situatie bij de 
bruggen aan de kant van Medemblik?  En de 
situatie met de boomwortels onder de weg 
aan de kant van Wieringerwerf? Zie de foto’s.

  

Antwoord: Ja bruggen worden vervangen, 
geplande ingebruikname najaar 2021. 
Boomwortels Wieringerwerf worden Q3 2020 
aangepakt, tezamen met aanleg openbare 
verlichting tpv kruispunten en de aanleg van 
bermverharding.
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6a Solaroad

Uit de bijlage Technische vragen Commissie 
M&B jan.2020 Proeftuinen blijkt dat er deze 
pilots zijn van Solaroad.

 Solaroad - Fietspad Krommenie.
 Solaroad - Busbaan Spijkenisse (Prov. 

Zuid-Holland).
 Solaroad - Openbare weg in 

Haarlemmermeer.
 Solaroad - Overige pilots (buitenland).

6.a. Solaroad
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Klopt het dat de openbare weg in 
Haarlemmermeer het stuk is voor zwaar 
verkeer waar het agendapunt ook over 
spreekt?

Wat is de stand van zaken voor fietspad 
Krommenie? Op het oog voor de 
voorbijganger lijkt dit niet meer operationeel, 
en het wordt aangegeven als ‘slecht wegdek’. 
Dit is aangelegd in 2014. Heeft dit resultaten 
gehad en zo ja welke? Heeft het nu nog 
resultaten of niet meer? 

Antwoord: Ja, dat klopt De locatie van de pilot 
SolaRoad is de parallelweg te Schiphol. 

Antwoord: Het fietspad heeft recentelijk een 
beperkte reparatie gehad. De situatie ter plaatse 
was en is veilig. Beschadigingen in het recente 
verleden hebben tot enige onrust geleid, maar het 
fietspad is niet onveilig geweest. Het zonne-
fietspad te Krommenie is de eerste zonneweg ter 
wereld. De lengte hiervan is circa 90meter. In het 
fietspad zijn vier verschillende generaties, met 
meer of minder succes neergelegd, steeds op basis 
van de opgedane ervaring uit een eerdere versie.
Resultaten en werking.
De initiële inzet bij de start van de ontwikkeling 
was 50KwH/m2/jaar bij de eerste bleek dat de best 
presterende elementen ± 90KwH/m2/jaar te zijn. 
Het zonnefietspad te Krommenie is nog steeds 
aangesloten en levert nog steeds hernieuwbare 
energie, zei het in geringere mate. Tevens worden 
te Krommenie proeven met verschillende 
reparatiemiddelen uitgevoerd. Op dit moment 
wordt bezien of een vervanging door de laatste 
verbeterde versie tot de mogelijkheden behoort.
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6c Centrale 
bediening

Zelfde vragen voor de busbaan Spijkenisse en 
de overige pilots in het buitenland.

Pagina 9 spreekt over ‘het verkrijgen van 
stremmingen’; van wie verkrijg je die?

Er is vastgesteld dat de verschillende aanbiedende 
partijen van zonnewegen in deze periode 
eenzelfde leercurve doormaken, waarbij blijkt dat 
de grote stap naar zwaar verkeer op langere 
trajecten nu nog een stap te ver is. In ieder geval 
richten de Nederlandse fabrikanten ( Easypath en 
SolaRoad) zich op dit moment op licht verkeer 
ofwel fietspaden. Hierop kunnen nog 
verbeterslagen gemaakt worden. 

De installaties van SolaRoad te Groningen en 
Haaksbergen voldoen goed. 

Er wordt met diverse partijen in het buitenland 
gesproken over mogelijke (pilot)projecten. Deze 
zijn (nog) niet concreet in uitvoering. 

6.c. centrale bediening

Antwoord: Voor het wegverkeer krijgen wij 
toestemming voor de stremming van het VCP 
(verkeerscoördinatiepunt van de provincie Noord-
Holland). Deze toestemming verkrijgen we na 
bespreking in Regioregie (waar alle stakeholders 
voor het wegverkeer bij elkaar zitten) en 
bespreking in een BLVC (bereikbaarheid, 
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Is de genoemde periode van 17 dagen 
stremming t.b.v. aansluiting standaard, of is 
dat alleen het aantal dagen dat nu in de 
beginfase, voor de eerste kunstwerken, 
benodigd was en daarna zal afnemen?

Het is moeilijk te bepalen hoeveel deze 
operatie (aansluiting 44 kunstwerken) nu 
precies kost en opbrengt in financiële zin (de 
overige baten zijn prima beschreven). Hoe zit 
nu precies de telsom:

leefbaarheid, veiligheid en communicatie )-overleg 
met alle stakeholders. Maar het VCP geeft 
uiteindelijk toestemming en neemt het op in het 
systeem van stremmingen.

Voor het vaarwegverkeer krijgen we toestemming 
van de vaarwegcoördinatorpunt van de provincie 
Noord-Holland. Ook hier nadat we hebben 
aangetoond dat we met de verschillende 
stakeholders op een goed manier hebben 
afgestemd. Daarna gaat er een scheepvaartbericht 
uit om alle stakeholder van het waterwegverkeer 
te informeren.

Antwoord: De periode van 17 dagen stremming is 
standaard om de besturingsinstallatie bij de 
bruggen te vervangen, testen en inbedrijf stellen. 
Het aantal dagen zal in sommige gevallen (zoals de 
Schalkwijkerfietsbrug) zelfs toe (kunnen) nemen.

Antwoord: Het programma 24-uurs centrale 
bediening bestaat uit diverse projecten en de 
budgetverdeling van de projecten is als volgt:

1) Nieuwbouw steunpunt en 
bediencentrale                             5.83 mln
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 Voortgangsrapportage: In 2017 11,8 
miljoen beschikbaar gesteld voor 
aanpassing aan MRL, ook voor niet 
aan te sluiten kunstwerken (hoeveel 
wel en niet?)

 Voortgangsrapportage: In 2019, 5,5 
miljoen beschikbaar gesteld voor 
aanpassing aan MRL (relatie tot 
aansluiting bediencentrale welk 
percentage?)

2) Huren glasvezelverbinding voor 20 
jaar                               6.3  mln

3) Inrichting bediencentrale en aansluiting 32 
kunstwerken   14.79 mln

4) Machinerichtlijn maatregelen inclusief 
zinkers aanleggen 21.1 mln

 Voortgangsrapportage: In 2017 11,8 miljoen 
beschikbaar gesteld voor aanpassing aan MRL, 
ook voor niet aan te sluiten kunstwerken 
(hoeveel wel en niet?)

Antwoord: De verdeling van dit bedrag is als 
volgt:

 5.2 mln voor de kunstwerken die lokaal 
worden bediend

 6.6 mln voor de kunstwerken die 
gekoppeld worden aan de 
bediencentrale

 Voortgangsrapportage: In 2019, 5,5 
miljoen beschikbaar gesteld voor 
aanpassing aan MRL (relatie tot aansluiting 
bediencentrale welk percentage?)
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 Voortgangsrapportage: ‘Ter 
beschikking gestelde budgetten voor 
centrale bediening en MRL’: zijn die 
als hierboven of zijn dat nog aparte 
budgetten? > hier kunnen 14 
kunstwerken voor worden 
aangesloten?

 De brief spreekt over 12 kunstwerken 
die zijn aangesloten en nog 32 te 
gaan. Hiervoor wordt 9,5 miljoen 
gevraagd met een bandbreedte van 
25% (betekent bandbreedte dat het 
25% meer of minder kan bedragen en 
hoe wordt dat dan verwerkt in een 
begroting?)?

Antwoord: Dit bedrag is aangevraagd wegens 
veranderende regelgeving met betrekking tot 
de machinerichtlijn. 

 Voortgangsrapportage: ‘Ter beschikking 
gestelde budgetten voor centrale 
bediening en MRL’: zijn die als hierboven 
of zijn dat nog aparte budgetten? > hier 
kunnen 14 kunstwerken voor worden 
aangesloten?

Antwoord: Het gaat om de bovengenoemde 
budgetten voor de machinerichtlijn en 
inrichting bediencentrale en aansluiting 32 
kunstwerken. Zie budgetverdeling boven

 De brief spreekt over 12 kunstwerken die 
zijn aangesloten en nog 32 te gaan. 
Hiervoor wordt 9,5 miljoen gevraagd met 
een bandbreedte van 25% (betekent 
bandbreedte dat het 25% meer of minder 
kan bedragen en hoe wordt dat dan 
verwerkt in een begroting?)?

Antwoord: Er zijn op dit moment 5 
kunstwerken aangesloten. De totale scope gaat 
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 Een reductie van formatie van 90 fte 
naar 64 fte, wat betekent dat 
financieel op jaarbasis?

De 36 objecten in de tweede fase zijn nog niet 
meegenomen in de kosten, klopt dat?

Een belangrijke opbrengst is blauwe golf en 
vaarbegeleiding. Hoe wordt gemeten of 

om 32.  Dus nog 27 te gaan. In de aanvraag van 
de budgetten wordt geen rekening gehouden 
met 25% bandbreedte. 
In de benodigde investeringskosten van 9.5 
miljoen is een post opgenomen van 1,0 miljoen 
voor onvoorzien. Wanneer blijkt dat de 
meerwerkkosten niet betaald kunnen worden 
uit de post onvoorzien, kan met de kaderbrief 
2022 extra budget aangevraagd worden.

 Een reductie van formatie van 90 fte naar 
64 fte, wat betekent dat financieel op 
jaarbasis?

Antwoord: Dit betekent ongeveer 1 mln besparing 
per jaar.

De 36 objecten in de tweede fase zijn nog niet 
meegenomen in de kosten, klopt dat?

Antwoord: Dit klopt, dit zijn de kunstwerken van 
andere beheerders.  

Een belangrijke opbrengst is blauwe golf en 
vaarbegeleiding. Hoe wordt gemeten of nagegaan 
of gebruikers dit ook daadwerkelijk als opbrengst 
ervaren?
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8i
Mobiliteit: 
Vervolgonderz
oek 
goederenvervo
er over water

nagegaan of gebruikers dit ook daadwerkelijk 
als opbrengst ervaren?

M.b.t. 8.i en mijn technische vragen van 
vorige maand, dank voor het ontvangen van 
het vervolgonderzoek goederenvervoer over 
water (8.i.). En klopt het dat het eerder 
genoemde onderzoek naar bedrijventerreinen 
/ overslaglocaties nog ontbreekt? 

Antwoord: Bij de tot stand komen van de blauwe 
golf zijn de vaarweggebruikers betrokken, met 
name Schuttevaer,. Dus zij zijn op de hoogte van 
de voordelen en wordt verwacht dat een 
trajectgewijze bediening een belangrijke bijdrage 
gaat leveren aan het reduceren van onnodige 
bediening en efficiënte scheepvaart begeleiding. 
Wanneer diverse kunstwerken worden 
aangesloten op de bediencentrale kunnen we 
metingen verrichten.

8.i. M.b.t. 8.i en mijn technische vragen van vorige 
maand, dank voor het ontvangen van het 
vervolgonderzoek goederenvervoer over water 
(8.i.). En klopt het dat het eerder genoemde 
onderzoek naar bedrijventerreinen / 
overslaglocaties nog ontbreekt? 

Antwoord: Het onderzoek naar 
bedrijventerreinen/overslaglocaties is gestart maar 
nog niet afgerond. Er vindt nog overleg met 
gemeenten plaats over dit onderwerp.  Verwacht 
wordt dat de resultaten van het onderzoek in Q3 
kunnen worden toegezonden.
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6 D66, 
dhr. 
M.C. 
Steeman

5b Pels Ontwerp 
verklaring van 
geen 
bedenkingen 
A.C. de 
Graafweg 
(N241)

1. Zijn er ook tekeningen beschikbaar van de 
toegevoegde erfontsluitingsweg? Komen 
deze beschikbaar voor de ter inzage 
legging?

2. Blijft de weg zowel open voor auto’s als 
voor fietsers? In de stukken wordt alleen 
gesproken over gemotoriseerd verkeer.

3. Als de werkstroken weer opgeheven 
worden moeten ze weer heringericht 
worden. Worden dit dan mooie 
groenstroken met veel biodiversiteit? 
Wat is hiervoor het plan?

1.    Ja, de tekeningen van de Erftoegangsweg 
maken onderdeel uit van de aanvraag en zijn 
bijgevoegd bij de onderliggende stukken (pag 
161 en 162 van de Ruimtelijk Onderbouwing). 
De tekeningen zullen ook ter inzage worden 
gelegd.

2.   De Erftoegangsweg is een doodlopende weg 
waarbij het fietsverkeer gecombineerd wordt 
met het bestemmingsverkeer. De 
Erftoegangsweg maakt onderdeel uit van de 
doorlopende fietsverbinding langs de A.C. de 
Graafweg. Tijdens de uitvoerende 
werkzaamheden zullen omleidingsroutes voor 
het fietsverkeer noodzakelijk zijn.

3.   De werkstroken worden tijdelijk gehuurd en 
zullen na afronding van de werkzaamheden 
weer worden opgeleverd aan de eigenaren. De 
bermen in eigendom van de provincie zullen 
tijdens afronding van de werkzaamheden aan 
de A.C. de Graafweg worden ingericht als 
bloemrijke bermen om de biodiversiteit langs 
de weg te bevorderen.
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4. Wordt er bij aanleg en gebruik van 
werkstroken bij weidevogelleefgebied 
rekening gehouden met broed en 
opgroeiseizoen?

4.      Ja, het aanleggen van de werkstroken zal ter 
hoogte van het weidevogelleefgebied buiten 
het broedseizoen plaats vinden.


